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● D● D● D● Důležité informaceůležité informaceůležité informaceůležité informace    
 
 
CZECH POINT  
Oznamujeme občanům, že Obecní úřad ve Smidarech se stal kontaktním místem projektu CZECH POINT. 
Díky tomuto projektu mohou občané získat během několika minut ověřené výstupy z veřejných informačních 
systémů veřejné správy, a to z: katastru nemovitostí - výpis z listu vlastnictví (podle čísla listu vlastnictví, 
podle čísla popisného, podle čísla parcely, částečné výpisy). Dále z: obchodního rejstříku (úplný výpis, výpis 
platných údajů k aktuálnímu dni), dále z: živnostenského rejstříku a rejstříku trestů. 
 
 
Upozornění na dodržování pravidel třídění odpadu 
Upozorňujeme občany, kteří nedodržují pravidla systému třídění odpadu dle obecně závazné vyhlášky Obce 
Smidary č.2/2004 o nakládání s komunálním odpadem, že se vystavují možnosti sankce - viz čl.9 této 
vyhlášky: "Porušení povinností stanovených touto vyhláškou může být postihováno jako přestupek podle § 
46 odst.2 zákona č. 200/1990 Sb., o přestupcích ve znění pozdějších předpisů a podle zákona č.185/2001 Sb., 
o odpadech." !!!! Za tento přestupek lze uložit pokutu do výše 30 000,-Kč !!!! Od 1.7.2008 je prostranství, 
kde jsou umístěny kontejnery na tříděný odpad, monitorováno. 
 
Svatováclavská zábava 
Obec Smidary si Vás dovoluje pozvat na již tradiční 3. SVATOVÁCLAVSKOU ZÁBAVU, která se koná v 
sobotu 27. září 08 ve 20,00 hod. v sále Sokolovny ve Smidarech. K tanci a poslechu hraje skupina REFLEX. 
 
         
 
 



● ● ● ● Činnost rady a zastupitelstvaČinnost rady a zastupitelstvaČinnost rady a zastupitelstvaČinnost rady a zastupitelstva    

 
Vážení spoluobčané, 
 
dovolte mi, abych Vás touto cestou ve stručnosti seznámil s činností rady obce a zastupitelstva v tomto roce, 
resp. s otázkami, které byly uvedenými orgány obce projednány. Jelikož se o akcích stavebního charakteru, v 
současné době realizovaných nebo zamýšlených, můžete dočíst v jiném příspěvku tohoto vydání, nebudu se o 
nich zvláště zmiňovat, ačkoliv i o nich bylo  v radě a zastupitelstvu pojednáno. 
 
Rada obce 
 
Od počátku letošního roku se uskutečnilo celkem 7 zasedání rady obce. Jednou z nejvýznamnějších 
záležitostí, která byla radou projednána, je souhlas s prodejem starého traktoru a následně nákupem traktoru 
nového, včetně mulčovacího stroje na sekání trávy. Rada také odsouhlasila zřízení pracoviště pro informační 
systém Czech point, kde si obyvatelé mohou obstarat výpisy z obchodního a živnostenského rejstříku, také 
z rejstříku trestů a výpis z listu vlastnictví. Rovněž rada  odhlasovala možnost podávání žádostí o dotace, 
zejména o dotace na zřízení dětského hřiště v Červeněvsi, sportovního hřiště v základní škole a na opravu 
varhan a celkovou opravu kostela sv. Jiří v Loučné Hoře. Na opravu varhan již dokonce dotace ve výši 
100.000,-- Kč byla poskytnuta. Rozhodnuto bylo i o provedení plynofikace a stavebních úpravách hasičské 
zbrojnice v Křičově. Rada také připravovala program zasedání obecního zastupitelstva a jednala o běžných 
záležitostech, které vyplývají z chodu obce. Z jednotlivých jednání rady obce jsou pak pořizovány zápisy a 
usnesení. 
 
Zastupitelstvo obce 
 
V letošním roce se uskutečnila 3 zasedání zastupitelstva obce, a to dne 20.3., 5.6. a 28.8.2008. Zastupitelstvo 
projednalo především změnu č. 2 územního plánu Smidar - dokument aktuálně důležitý především z hlediska 
plánované výstavby rodinných domů v prostoru před základní školou, dále schválilo některé prodeje 
pozemků a odkoupení pozemků pro již zmíněnou výstavbu rodinných domů a i pro výstavbu plánované 
čističky odpadních vod mezi Smidarami a Červeněvsí. Záměry ohledně prodeje pozemků pak byly vždy po 
zákonnou dobu zveřejněny na úřední desce obce. Rovněž zastupitelstvo projednalo závěrečnou zprávu o 
hospodaření obce za rok 2007 a odsouhlasilo rozpočtové opatření pro letošní rok. 
 
Ze zasedání zastupitelstva, které se koná veřejně, je také pořizován zápis a usnesení. Usnesení je pak 
zveřejněno vyvěšením na úřední desce a umístěním na webových stránkách. 
 
            Mgr. Aleš Gracík 
            místostarosta obce 
 

●●●● Stavební akce Stavební akce Stavební akce Stavební akce 
 
Bytová výstavba u školy 
 

Bytová výstavba v lokalitě „U školy“ je v plném proudu. Obec zahájila prodej pozemků soukromým 
investorům. V první fázi bude na prodej 7 parcelových pozemků.  
6 stavebních parcel je již přislíbeno konkrétním zájemcům. Jedná se o tyto pozemky - par.č. 712/9, 712/10, 
712/11, 712/12, 712/13, 712/8. 
 
Zatím nezadaná volná  stavební místa jsou: 
parc.č. 712/14 (úplně dole u hlavní silnice) o rozloze 2 259 m2 za cenu 384 030,-Kč. 
 

V uvedené lokalitě je vybudována  komunikace a plynovod. Kanalizace se bude řešit společně 
s komplexním odkanalizováním obce Smidary. Stavebníci musí prozatím vyřešit individuálně odkanalizování 
nových rodinných domů a to až do doby, než bude v obci vybudována ČOV. Výstavbu přípojek NN v dané 
lokalitě zajišťuje společnost ČEZ a.s. Investorům bude na hranici každého z pozemků přivedena přípojka NN. 



Vodovod je nutný prodloužit o cca 200 m. Na prodloužení vodovodu před školou je v současné době vydáno 
územní rozhodnutí. Zpracovává se dokumentace pro stavební povolení. Po jejím dokončení  bude zažádáno o 
samotné stavební povolení. Předpokládaný termín vydání stavebního povolení bude na podzim 2008. Termín 
realizace pak v roce 2009. 
 

Obec v současné době také vybírá zpracovatele studie na 2. a 3.  etapu bytové výstavby za školou. 
Tato část akce bude časově i finančně náročnější, protože v uvedené lokalitě nejsou vybudovány žádné 
inženýrské sítě, ani komunikace. V první řadě bude nutné vyřídit projektovou dokumentaci a příslušná 
stavební povolení. Obec bude chtít zažádat o dotace ze státních fondů na vybudování infrastruktury v dané 
lokalitě. Po realizaci inženýrských sítí a komunikací bude potom reálný prodej stavebních pozemků. 
 
Chodník v Červeněvsi 
 

V současné době je podána žádost o územní řízení, týkající se chodníku v Červeněvsi.  Ten je 
naprojektován při hlavní silnici směrem od paní Vraštilové (zahradník) až na konec vesnice, směrem na Nový 
Bydžov. Dále pak podél komunikace od Večerky k bývalému obchodu Jednoty. Obec plánuje výstavbu 
chodníku ihned po získání územního rozhodnutí a stavebního povolení. Bude nutný výkup pozemků, a proto 
realizace  proběhne cca na jaře roku 2009.  
 
Zdravotní středisko 
 

Obec nechala zpracovat projektovou dokumentaci týkající se zdravotního střediska. Jedná se o 
stavební projektovou dokumentaci obsahující celkové zateplení budovy, kompletní výměnu vnitřních 
rozvodů vody, kanalizace, plynu , topení a elektriky, osazení tepelného čerpadla a v neposlední řadě nové 
zastřešení střediska valbovou střechou. Další zpracovanou dokumentací k této akci je projekt do EU, kde se 
bude obec snažit získat finanční prostředky na realizaci akce samotné. Na výběr dodavatele bude provedeno 
výběrové řízení. V současné době je zažádáno o stavební povolení.  
 
Sokolovna ve Smidarech 
 
 Ohledně Sokolovny se dokončuje studie, která se zabývá její opravou i využitím. Studie by měla být 
hotova do konce letošního roku. V příštím roce, pokud bude vyhlášen grant na podporu zpracování 
projektové dokumentace, požádá obec o  tento grant a bude se pokračovat v dalších stupních projektování.  
Mimo jiné by měla v Sokolovně vzniknout bowlingová  dráha a celý objekt by se měl zateplit. 
 
Odkanalizování obcí Smidary a Červeněves – ČOV 
 

V současné době je podána žádost o územní řízení pro komplexní odkanalizování obcí Smidary a 
Červeněves. O územní řízení je již zažádáno od jara letošního roku, ale jeho schválení se protahuje vzhledem 
k tomu, že je nutné vykoupení pozemků pod samotnou čističkou odpadních vod. Ta bude umístěna po levé 
straně komunikace směrem ze Smidar na Červeněves. S vlastníky dotčených pozemků bylo jednáno a 
dospělo se k dohodě. V této chvíli se pozemky vykupují a po jejich výkupu bude možné vydat územní 
rozhodnutí. Další fází bude zpracování projektové dokumentace pro stavební povolení, pro provedení stavby. 
Dále bude nutno vyřídit samotné stavební povolení, výběr dodavatele na realizaci stavby, získání dotačních 
finančních prostředků buď z ČR nebo z EU, a pak bude možné přistoupit k samotné realizaci stavby. Ta se 
plánuje  cca v horizontu 5ti let. Další obce – Chotělice, Loučná Hora a Křičov jsou zatím v pořadí. 
 
Chotělice 
 
 Obec uvažuje o vybudování bytů v objektu bývalého Obecního úřadu v Chotělicích. Budova by tak 
byla využita. V této fázi jde zatím jen o úvahu . Bude záležet na tom, s jakým ohlasem obyvatel se tato akce 
setká. V případě kladného přijetí bude nutná projektová dokumentace, stavební povolení a na samotnou 
realizaci stavby pokud možno budeme muset získat státní prostředky z dotačních fondů ČR. 
 

       Bartáková Lenka 



● ● ● ● InformacInformacInformacInformace ze ze ze z    finančního výborufinančního výborufinančního výborufinančního výboru    
 
Na srpnovém zasedání zastupitelstva bylo jedním z bodů, týkajících se rozpočtu obce na rok 2008, projednání 
rozpočtových změn po stránce výdajové a příjmové. Na rozpočtové změny, což jsou ze zákona povinné 
úpravy v rozpočtovém plánu, které mají na základě aktuálních toků peněz (tedy např. v době schvalování 
rozpočtu neznámých příjmů či výdajů – jako jsou příjmy z grantů a dotací, příjmy z prodeje, atp.) musí být 
brána zřetel a musí být evidovány do existujícího rozpočtu.  
Do návrhu rozpočtových změn ještě před jeho projednáním mohli občané nahlédnout na úřední desce či 
v kanceláři OÚ. Následně byl projednán na zastupitelstvu. Hlavní položku změn tvořily především nové 
příjmy obce (z výherních automatů, z daní z loterií a z prodejů hmotného i nemovitého majetku) a dále 
upravené výdaje (např. financování rekonstrukce plotu u mateřské školy, doplatky za zpracování projektové 
dokumentace ke kanalizaci, opravy veřejného rozhlasu, nákupy drobného majetku). Tyto změny byly 
v navržené podobě odsouhlaseny a stále jsou zájemcům o podrobné informace k dispozici na internetových 
stránkách obce (www.smidary.cz v úseku „úřední deska“) či zůstávají k nahlédnutí na obecním úřadě.  
Vzhledem k již výše zmíněným investičním akcím (kanalizace, středisko, Sokolovna, apod.) dojde během 
následujících měsíců ke specifikaci a úpravě rozpočtového výhledu. Tento dokument upravuje dlouhodobé 
hospodaření obce po stránce příjmové i výdajové a rovněž identifikuje kapitálové (investiční) zdroje obce pro 
následující období. Tento strategický výhled bude opět projednáván na radě i zastupitelstvu a předem 
vyvěšen k připomínkování na úřední desce. O jeho podobě budou zájemci z řad veřejnosti včas informováni, 
aby ho mohli posoudit, případně dotazovat.   

Ondřej Havlíček 
Předseda finančního výboru 
 

●●●●    Rozhovor s MUDr. Ambrožem Homolou, Ph.D.Rozhovor s MUDr. Ambrožem Homolou, Ph.D.Rozhovor s MUDr. Ambrožem Homolou, Ph.D.Rozhovor s MUDr. Ambrožem Homolou, Ph.D. 
 

1. Vím, že většina občanů Vás zná, ale mohl byste ve zkratce shrnout, co jste dělal předtím, než jste 
nastoupil jako obvodní lékař ve Smidarech? 

 
Přeji všem dobrý den, moje odpovědi budou krátké, snad i výstižné. Promoval jsem v r. 1984 jako vojenský 
lékař – absolvent tehdejšího Vojenského lékařského výzkumného a doškolovacího ústavu Jana Evangelisty 
Purkyně a zároveň Lékařské fakulty Univerzity Karlovy v Hradci Králové. Poté následovala téměř pětiletá 
epizoda působení u posádky v Chlumci nad Cidlinou, se všemi radostmi i strastmi útvarového lékaře. Tam 
jsem poznal i řadu svých současných pacientů. Následoval návrat do alma mater, kde jsem 16 let působil na 
katedře všeobecného lékařství, později po profilaci pracoviště, s přídomkem a urgentní medicíny. Kromě 
výuky pregraduální a postgraduální má katedra své pracoviště, tzv. primární péči, kde pečuje o civilní 
zaměstnance vojenské správy a o důchodce. Součástí mého hradeckého působení byla i práce na územním 
středisku záchranné služby, kde jsem konal výjezdy po spádové oblasti. 

 
2. Proč jste se rozhodl opustit dráhu armádního doktora? 

 
Odpověď je jednoduchá – zdravotní důvody, věk a možnost zahájit soukromou praxi. V roce 2002 jsem ve 
službě na záchrance přežil havárii sanitního vozu, avšak s trvalými následky. Současná úprava služebního 
zákona neumožňuje službu vojáka z povolání donekonečna, což je jenom dobře. A nakonec, jak jistě víte, byl  
od 1.února 2005 zahájen provoz nestátního zdravotnického zařízení zde ve zdravotnickém středisku. 

 
3. Jaký předmět přednášíte na 3. lékařské fakultě UK v Hradci Králové? 

 
Jedná se o Fakultu vojenského zdravotnictví Univerzity obrany, která projevila zájem, a tak mohu ve středu 
dopoledne působit  vlastně na svém bývalém pracovišti. Hlavním důvodem, proč o mne fakulta projevila 
zájem je, že jsem absolvoval, společně se svými kolegy, speciální kurz pro vojenské lékaře a středně 
zdravotnický personál. Absolvovali jsme ho v roce 1999 v rámci zdravotnické služby Velké Británie. Má 
název BATLS/BARTS (Battlefield Advanced Trauma Life Support/ Battlefield Advanced Resuscitation 
Techniques and Skills), který je, jak vidno, hrozně nesrozumitelný. Lidově řečeno jde o péči o zraněné 
vykonávanou v polních podmínkách. Tyto zásady jsou však široce aplikovatelné i v mírových podmínkách – 
autonehody, nehody autobusů a vlaků – všechny hromadné a s velkými následky na zdraví. Této 



problematiky se tedy týkají mé přednášky v kurzu. Kurz se úspěšně rozeběhl, instruktory kurzu jsou i další  
kolegové jak z civilních, tak i vojenských nemocnic a záchranek. Naposled jste v televizi mohli vidět kolegu 
Romana Gřegoře, ředitele záchranky z Ostravy, která zasahovala  při vlakovém neštěstí u Studénky. 
 

4. Můžete porovnat přístup studentů ke studiu medicíny dnes a za časů Vašich studií? 
 

Každý čas má své kvality, ale přiznám se, studovat bych šel opět a rád. Nyní je mnohem více 
příležitostí k čerpání znalostí – databáze na internetu, možnost cestování, pobytů v zahraničí atd. 

 
5. Jaký je Váš názor na reformu zdravotnictví z pohledu profesionála? 

 
Myslím si, že jde o první pokus o to, jak přimět občana aby spolupracoval a eventuálně se sám zamýšlel nad 
svým zdravím. Být pasivním příjemcem a poživatelem systému zdravotní péče je nezdravé. Velmi často 
vidím jak „babičkovské“ metody řešení banálních zdravotních potíží vzaly za své, pacienti si nezměří teplotu, 
nevezmou Paralen nebo jiný volně dostupný lék na bolesti hlavy, krku nebo na kašel, ale raději jdou k lékaři 
s pocitem: „abych něco nezanedbal“. Negativní roli mají často i některé televizní nebo rozhlasové stanice. 
Díky nim vím, co bude v následujícím období nejčastějším steskem pacientů. Toto je obecný celostátní jev. 
 

6. Je reforma tohoto typu opravdu nutná, když náš zdravotnický systém patří v Evropě k těm 
kvalitnějším? 

Ano je.  
 
7. Na co je použit onen pověstný třicetikorunový poplatek za vyšetření? 

 
Nejedná se o třicetikorunový poplatek za vyšetření, vyšetření nemá cenu 30,- Kč. Ve své podstatě je mnohem 
dražší. Jde o zákonem daný způsob regulace čerpání zdravotní péče. Uvedu příklad. Rozbolí mne hlava, mám 
teplotu 37,5 a mírný suchý kašel. 1. varianta řešení: Mám doma Paralen nebo Ibalgin, pokud ho můžu užívat,  
vezmu si ho v odpovídající dávce dle přiloženého letáčku. Neplatil jsem regulační poplatky u lékaře ani 
v lékárně, navíc jsem ušetřil čas. 2 varianta: Jdu k lékaři, zaplatím regulační poplatek u lékaře, pokud dostanu 
něco předepsáno na recept s částečnou nebo plnou úhradou pojišťovny, zaplatím poplatek i v lékárně. 
Regulační poplatek je zdaňovaným příjmem zdravotnického zařízení s evidencí vykázaného výběru poplatku 
u příslušné zdravotní pojišťovny. V našem konkrétním případě byl příjem z poplatků použit k dofinancování 
nákupu přístroje Nyco Card Reader II k určování hladiny CRP (C-reaktivní protein) v ambulanci. Jde o 
zkvalitnění diagnostického přístupu u pacienta s podezřením na bakteriální infekci. Pouze z kapičky krve po 
vpichu do bříšku prstu lze zjistit, co potřebujeme. Výsledek je znám během dvou minut a pomůže mi 
rozhodnout se, zda je nutná antibiotická léčba, nebo se jedná jen o virovou nákazu. Vyšetření bude dostupné 
během měsíce září. 
 

8. Jak hodnotíte Vaše dosavadní působení ve Smidarech? 
 
Ve Smidarech působím jako praktický lékař pro dospělé od 1.2.2005. Vzhledem k okolnostem vzniku a 
rozvoji ordinace hodnotím toto působení velmi kladně. Je pravdou, že mám méně volného času. 
 
 

9. Jste předsedou Okrašlovacího spolku Smidarska. Máte pocit, že má činnost tohoto spolku nějaký 
smysl? 

 
Spolková činnost má obecně velký význam, sdružují se lidé s podobnými zájmy, různými životními 
zkušenostmi a názory na řešení konkrétních problémů. Podobně vznikl i tento spolek, který má zde i 
historické kořeny. Velmi si vážím přístupu mladších členů tohoto spolku, který vede k záchraně sakrálních 
památek Smidarska. Byla opravena zvonička - kříž - v Chotělicích. Pokračuje se s opravou kostela sv. 
Stanislava ve Smidarech, na kterou byly využity prostředky ze sbírek a adventních koncertů proběhlých loni 
v kostele sv. Jiří. Pokud vše půjde dobře a do budoucna se najdou další prostředky nejen z nadačních fondů,  
budou právě v malebném kostelíku na Loučné Hoře restaurovány dřevené varhany. Takže činnost spolku 
smysl má a věřím, že spolek bude jen a jen vzkvétat. 

Za poskytnutí rozhovoru děkuje Richard Zábranský 



 

●●●●    OpravaOpravaOpravaOprava historických varhan v historických varhan v historických varhan v historických varhan v    kostele skostele skostele skostele sv.Jiří na Loučné Hořev.Jiří na Loučné Hořev.Jiří na Loučné Hořev.Jiří na Loučné Hoře    
 
 

Málokterého návštěvníka loučnohorského kostelíku svatého Jiří, dříve „skladu“, by napadlo, že se při 
pohledu na torzo varhan, umístěných na kúru nad lodí, setkává se skvostem. A to ne tuctovým! Varhany, po 
dlouhou dobu zanedbávané a sloužící více k dětské zábavě než reprodukci hudby, přitom vytvořil samotný 
velikán východočeské varhanářské školy, pan Amand Hanisch z Rychnova nad Kněžnou. Jejich vznik se 
datuje do roku 1857 a jedná se o první z děl, později velmi známého a úspěšného, mistra těchto kostelních 
hudebních nástrojů.   
Podle posudku organologa hradecké diecéze, pana profesora Uhlíře, který vyzdvihl především konstrukční 
stránku varhan, se v nástroji nachází pozoruhodně umístěná vzduchová soustava (uvnitř korpusu varhan, 
narozdíl od ostatních Hanischových nástrojů) a jejich součástí je navíc unikátně řešený vestavěný hrací stůl 
s velmi vzácným počtem kláves, potažených doposud původní slonovinou.  

Ačkoliv je tedy sám nástroj po desetiletích chátrání ve velmi zuboženém stavu, pokusili jsme se tento 
rok využít jedinečné nabídky. Královehradecký kraj poprvé pod dotačními programy na kulturu a historické 
dědictví vypsal rovněž podporu na opravy a údržby historicky významných varhan. Neváhali jsme, a podali 
tudíž žádost o podporu tohoto místního unikátu. Naší prosbě bylo vyhověno, a tak vám nyní můžeme sdělit, 
že varhany byly zařazeny na seznam podporovaných projektů.  

Pro letošní rok začnou opravy v nákladové výši 150 000 Kč (100 000 Kč přispěl Královehradecký 
kraj, 50 000 Kč Obec Smidary), přičemž dojde především k jejich zakonzervování, vytvoření 
restaurátorského plánu a částečné rekonstrukci píšťal a vzdušnic. Délka opravy je odhadována na 4 roky, 
pevně tedy věříme, že bylo dobře vykročeno.    
    

Ondřej Havlíček 
 

Pozn. Pokud by se podařilo někomu dohledat doma nějaké staré části varhan 
(píšťaly, vzdušnice, apod.), velmi Vás prosíme, přineste je prosím na obecní úřad. 
Velmi  tím pomůžete při opravách. Děkujeme.  

 
 

Tento projekt se uskutečnil s finanční podporou Královéhradeckého kraje. 
 
 
 

●●●●    Oprava kúru na Loučné Hoře Oprava kúru na Loučné Hoře Oprava kúru na Loučné Hoře Oprava kúru na Loučné Hoře     
 

Zavzpomínáte-li ještě na loňské adventní koncerty 
konané v kostelíku sv. Jiří na Loučné Hoře, snažili se 
organizátoři z Okrašlovacího spolku obce Smidary kromě 
duchovního prožitku návštěvníků, který možná ještě některým 
z nás zůstal uchován někde v hloubi nitra, ještě o jeden cíl. 
Touto metou, ke které přispěl každý návštěvník adventního koncertu, byla pomoc při opravě kúru 
(balustrády) v zadním traktu kostela. Po dlouhou dobu neopravovaná část sloupků a opěradel, na kterou se 
během generální opravy kostela před zhruba sedmi lety nedostalo, musela být během koncertů v prosinci 
loňského roku sejmuta, aby neohrožovala návštěvníky na zdraví.  

Jak již pravděpodobně víte, celkem se na loňských adventech podařilo vybrat na opravu přes 20 000 
Kč. K této částce se ještě podařilo připojit výtěžek bezmála 8 000 Kč, ze vstupného na dobročinný koncert 
Boni Pueri, který organizovala ZŠ Smidar a Mgr. Hana Musílková. Tyto finance budou taktéž určeny na 
opravy. Tato velmi hezká souhrnná suma, která svědčí mimo jiné o zájmu občanů o hudbu a o pomoc dobré 
věci, však sama o sobě na bezmála stotisícovou rekonstrukci bohužel nepostačovala.  

Okrašlovací spolek proto podal v tomto roce žádost o podporu realizace akce do pražské Nadace 
Vodafone. Projekt se hodnotící komisi velmi líbil, a tak byl podpořen částkou 50 000 Kč. Proto pevně 
věříme, že již letošní adventní koncerty budou moci být uváděny v kostele sv. Jiří s opraveným kúrem, který 
poskytne příležitost uskutečnit velké hudební překvapení, o kterém Vás budeme brzy informovat.  



Prozatím děkujeme všem zúčastněným a sympatizantům za finanční i jinou pomoc a těšíme se v „novém“ 
prostředí kostela v prosinci naviděnou (a rovněž s hudebníky naslyšenou).  

Ondřej Havlíček 
Za Okrašlovací spolek Smidarska 

 
Projekt je realizován za podpory Nadace Vodafone Česká republika.  

 
 

●●●●    Svatba vSvatba vSvatba vSvatba v    kostele sv. Jiří vkostele sv. Jiří vkostele sv. Jiří vkostele sv. Jiří v    Loučné HořeLoučné HořeLoučné HořeLoučné Hoře    
 
Je jasný slunečný den, sobota 30. srpna 2008. Slavnostně vyzdobený kostel, nevěsta v krásných  bílých 
šatech, šťastný ženich a nechybí ani družička a mládenec. 
Co že se to v kostele sv. Jiří v Loučné Hoře děje? 
Koná se zde po historicky dlouhé době svatba. Zároveň je to první svatba uzavřená mimo obřadní síň. 
Snoubenci Jan Draštík a Jana Volfová si zde řekli své „ano“. 
Není to však slavnostní událost pouze pro snoubence a svatební hosty, ale i pro občany Loučné Hory. Podívat 
se na nevěstu a ženicha, popřát jim šťastnou cestu v jejich manželství, přišli téměř všichni. 
I my se připojujeme k dlouhé řadě gratulantů a přejeme novomanželům vše nejlepší, hodně štěstí a lásky. 
 
 
(V roce 1934 byl kostel pro havarijní stav uzavřen. Od té doby byl postupně opravován a v roce 1995 byla 
provedena rekonstrukce, ve které se pokračuje doposud). 

 
● ● ● ● MatrikaMatrikaMatrikaMatrika 
 
Narození         Úmrtí 
 
David  Holý – Červeněves       Libuše Lemberková – Smidary 
Sabina Mňuková – Smidary       Naděža Vobořilová – Červeněves 
Jakub Vobořil – Loučná Hora      Ladislav Rychtera – Červeněves 
          Karel Štejnar – Smidary 
Sňatky 
 
Radovan Látr – Monika Romofová 
Martin Mikácsi – Pavlína Žilková 
Jan Draštík – Jana Volfová 
 
Zlatá  svatba 
Manželé Gracíkovi – Chotělice 
 
Vítání občánků 
Konalo se dne 7.6.2008 v obřadní síni OÚ Smidary  a bylo přivítáno 6 dětí. 
 
Rozloučení dětí s mateřskou školou 
Dne 26.6. 2008  ukončilo docházku do MŠ  14 dětí.   
 
________________________________________________________________________________________ 
 
Ozvěny Smidarska vydává Obec Smidary. Adresa: Obec Smidary, nám. Prof. Babáka 106, Smidary 503 53, 
IČO 269549. Povoleno MK ČR E 16696. Kontakt: (Ozveny.Smidarska@seznam.cz). Druhé vydání ročníku 
2008. Tiskne Tiskárna V.&A. Janata s.r.o. Vyšlo 25.9. 2008. 
 
 
 



Placená inzerce 

 


